
Protokół Nr XV/11
z XV sesji Rady Miejskiej w Sokółce

w dniu 30 sierpnia 2011 r.

Obrady rozpoczęto o godzinie 11.00, zakończono o godzinie 14:45
Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kazimierowicz
Protokołowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
11Radni: wg załączonej listy obecności str. ....
2/ Burmistrz Sokółki Stanisław Małachwiej, Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot,
Zastępca Burmistrza Piotr Karol Bujwicki,
3/ Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, jednostek
organizacyjnych Gminy, przewodniczący rad osiedli, sołtysi oraz zaproszeni goście - wg
załączonej listy obecności - str. .....
Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie
na tablicy ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów z:
a) XIII Sesji z dnia 22 czerwca 2011 r.
b) XIV Nadzwyczajnej Sesji z dnia 27 lipca 2011 r.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
6. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2011 rok.
7. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy

Sokółka na lata 2011-2016.
8. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi

Sokolskiemu.
9. Projekt uchwały w sprawie zasad przyznawania nagród i wyróżnień dla

zawodników, trenerów i działaczy sportowych za wybitne osiągnięcia sportowe.
10. Projekt uchwały w sprawie ceny biletów za korzystanie z krytej pływalni w

Sokółce.
11. Projekt uchwały w sprawie utworzenia zespołów wychowania przedszkolnego.
12. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Sokółka w granicach
administracyjnych i części obszaru gminy Sokółka.

13. Projekt uchwały w sprawie zawiadomienia o naruszeniu dyscypliny finansów
publicznych.

14. Projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w
wyborach do Sejmu i Senatu.

15. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej za okres od 2 grudnia 2010
do 27 lipca 2011 r.

16. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
17. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.



Przewodniczący otworzył obrady XV sesji Rady Miejskiej w Sokółce stwierdzając, że
podejmowane w dniu dzisiej szym uchwały będą prawomocne.

Ad. 2
Przedstawienie porządku obrad.
Przewodniczący Rady lKazimierowicz poinformował że po wysłaniu materiałów na sesje
wpłynął wniosek o uzupełnienie porządku obrad o punkty: Odwołanie Wiceprzewodniczącej
Rady Miejskiej Pani Jadwigi Wysokiej, Powołanie Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej,
Odwołanie Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Jadwigi Bieniusiewicz, Powołanie
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, Odwołanie Przewodniczącego Komisji Rolnictwa
Sławomira Sawickiego, Powołanie Przewodniczącego Komisji Rolnictwa.
Przewodniczący zaproponował że te punkty będą po punkcie 5 jako punkt 6.
Radny lPanasiuk wniósł o wprowadzenie punktu dotyczącego sprawozdania z działalności
Spółki ZZO Euro Sokółka i wprowadzić jako punkt 16.
Radna lBieniusiewicz wniosła o wprowadzenie punktu 13 a wprowadzenie w tym punkcie
skargi na Burmistrza Sokółki. Poprosiła również o zaproszenia pracownika Pani Wiesławy
Burnos przy rozpatrywaniu tej skargi.
Radny D.Matoszko wniósł o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie cen
biletów na krytą pływalnię·
Radny S.Sawicki zapytał czy w momencie odwołanie Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej
czy punkt 13 będzie rozpatrywany.
Przewodniczący Rady poinformował że będzie rozpatrywany.
Burmistrz Małachwiej poprosił o zmianę punktu dotyczącego ZZO Euro Sokółka żeby nie
było to sprawozdanie tylko informacja.
Radny lPanasiuk wycofał wniosek.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wnioski.
Wniosek 11 radnych o wprowadzenie punktów dotyczących odwołanie Wiceprzewodniczącej
Rady Miejskiej Pani Jadwigi Wysokiej, Powołanie Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej,
Odwołanie Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Jadwigi Bieniusiewicz, Powołanie
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, Odwołanie Przewodniczącego Komisji Rolnictwa
Sławomira Sawickiego, Powołanie Przewodniczącego Komisji Rolnictwa.
Radni 10 głosami "za" przy 11 "przeciw" nie wprowadzili tych punktów.
Wniosek radnej Bieniusiewicz o zdjęcie punktu 13 i wprowadzenie do porządku skargę na
Burmistrza Sokółki.
Radni 10 głosami "za" przy 1 "przeciw" i 9 "wstrzymujących się" zdjęli punkt 13 i
wprowadzili skargę na Burmistrza Sokółki.
Wniosek radnego Matoszko o zdjęcie punktu 10.
Radni jednogłośnie zdjęli punkt dotyczący cen biletów na krytą pływalnię.
Radca Prawny D.Kowalczyk zwróciła uwagę że w głosowaniu przy ustalaniu porządku obrad
potrzebna jest bezwzględna większość.
Przewodniczący ponownie poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie punktu 13 a
wprowadzenie w to miejsce skargi na Burmistrza Sokółki.
Radni 9 głosami "za" przy 2 "przeciw" i 11 "wstrzymujących się" nie zdjęli punktu.
Radna J.Bieniusiewicz ja rozumiem zamieszanie przy tym głosowaniu bo radni nie otrzymali
pisma Przewodniczącego Rady które jest powodem wycofania tego projektu uchwały.
Przewodniczący wprowadził projekt uchwały w sprawie skargi Pani Awdziej do
Wojewódzkiego Sadu Administracyjnego na uchwały Rady Miejskiej w sprawie scalenia i
podziału nieruchomości.
Radni 13 głosami "za" przy 8 "wstrzymujących się" wprowadzili projekt uchwały w sprawie
skargi Pani Awdziej.



Rada obradowała wg. następującego porządku:
1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów z:

a) XIII Sesji z dnia 22 czerwca 2011 r.
b) XIV Nadzwyczajnej Sesji z dnia 27 lipca 2011 r.

4) Interpelacje i zapytania radnych.
5) Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
6) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2011 rok.
7) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej

gminy Sokółka na lata 2011-2016.
8) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi

Sokolskiemu.
9) Projekt uchwały w sprawie zasad przyznawania nagród i wyróżnień dla

zawodników, trenerów i działaczy sportowych za wybitne osiągnięcia
sportowe.

10) Projekt uchwały w sprawie utworzenia zespołów wychowania
przedszkolnego.

11) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miej scowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Sokółka w granicach
administracyjnych i części obszaru gminy Sokółka.

12) Projekt uchwały w sprawie zawiadomienia o naruszeniu dyscypliny
finansów publicznych.

13) Projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w
wyborach do Sejmu i Senatu.

14) Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej za okres od 2 grudnia
2010 do 27 lipca 2011 r.

15) Projekt uchwały w sprawie Pani Heleny Awdziej na uchwały Rady
Miejskiej w Sokółce w sprawie scaleni i podziału Nieruchomości

16) Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
17) Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.

Ad.3
Przyjęcie protokołów z:
- XIII Sesji z dnia 22 czerwca 2011 r.
Radni jednogłośnie przyjęli protokół z XIII Sesji z dnia 22 czerwca 2011 r.
- XIV Nadzwyczajnej Sesji z dnia 27 lipca 2011 r.
Radni jednogłośnie przyjęli protokół z XIV Sesji z dnia 27 lipca 2011 r.

Ad.4
Interpelacje i zapytania radnych.
Radny S.Sawicki zapytał o budowę drogi i chodników w miejscowości Bogusze oraz o
zniszczenie prawej strony przez firmę która wykonywała tą inwestycję. Zapytał również o
ulice Witosa i zrobienie porządku ze studzienkami na tej ulicy.
Radny J.Panasiuk zapytał o spółkę ZZO Euro Sokółka: Czy jest już rozwiązanie spółki? Czy
dalej są wożone śmieci z województwa? Czy dostały gmina dostała pismo o zamknięciu
składowiska śmieci?
Radna J.Wysocka zapytała o konsekwencje finansowe nie wykonania zadań przez ZZO Euro
Sokółka?



Radna E.Jakimik zapytała czy nie ma zagrożenia dla mieszkańców, czy nie ma zagrożenia dla
środowiska że te śmieci pójdą do wód gruntowych?
Radny P.Kułakowski zapytał o kolektory słoneczne i o pierwszy wniosek na jakim jest
etapie? Czy są jakieś różnice w warunkach tych obu projektów na kolektory słoneczne?
Zapytał o utrzymanie, koszenie, sprzątanie miasteczka ruchu drogowego na Os.Zielonym?
Zapytał o koszenie boiska na os.Broniewskiego?
Radny W.Bieszczad zapytał na jakim etapie są prace łączenia spółek MPWiK i SPEC?
Radny S.Pałusewicz zapytał o wykonanie chodnika na ulicy Głowackiego, który skończył się
na terenie prywatnym. Właściciel zgodził się na odsprzedanie gruntu pod chodnik. Kiedy
zostanie to wykonane? Po drugiej stronie został chodnik rozkopany i nie ma jak przejść po tej
ulicy. Proszę Komendanta Straży Miejskiej żeby ogrodził ten teren i oświetlił. Zapytał
również o sygnalizację świetlną na skrzyżowaniu Piłsudskiego Grodzieńskiej.
Radny J.Saciłowski zapytał co Panem kierowało że nie uwzględnił Pan prośby mieszkańców
o udzielenie bonifikaty? Czy Pan Burmistrz coś robi w sprawie gazyfikacji miasta Sokółka,
czy są jakieś plany poczynione?
Radny Ł.Moździerski zapytał czy były jakieś prace przeprowadzone w sprawie budowy drogi
omijająca ulice Kryńską.? Czy jest szansa żeby był bieżący monitoring punktów
geodezyjnych które są niszczone przez inwestorów?
Radna J.Wysocka zapytała czemu nie ma światła przy ul. Broniewskiego?
Radny S.Pałusewicz dodał, że budowa ul. Głowackiego to jest największy bubel budowlany,
skrzyżowanie z drogą wojewódzką.
Radna E.Jakimik na Placu Kościuszki była robiona kanalizacja, są bardzo duże dziury, kiedy
zostanie naprawiona ta droga?
Radny S.Sawicki zapytał z jakich pieniędzy są prowadzone prace za pomnikiem Piłsudskiego
i co tam będzie?
Przewodniczący Rady J.Kazimierowicz powiedział, że w tym roku boisko na os.Zielonym
nie było koszone, park koło przedszkola tez nie był wykoszony. Burmistrz przejął alejkę i
szkoła odgrodziła część alejki i płot kończy się na ścianie płotu. Czy burmistrz złoży wniosek
na akweny wodne? Czy Burmistrz złoży wniosek na targowisko? Czy to prawda że
zrezygnowaliście z budowy lodowiska przy Orliku?
Radny lPanasiuk zapytał czy KS Sokół zwrócił pieniądze wydane niezgodnie z prawem?

Ad.5
Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami złożył Zastępca
Burmistrza Piotr Bujwicki w zał. str .

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2011 rok przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str .....
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opinia
pozytywna w zał. str .
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XVI 94/11

w zał. str .



Ad.7
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka na lata
2011-2016 przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str .....
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opinia
pozytywna w zał. str .
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XVI 95/11

w zał. str .

Ad.8
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sokolskiemu
przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str .....
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opinia
pozytywna w zał. str .
Opinia Komisji Rolnictwa -opinia pozytywna w zał. str ....
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 17 głosami "za" przy 4 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XVI 96/11

w zał. str .

Ad.9
Projekt uchwały w sprawie zasad przyznawania nagród i wyróżnień dla zawodników,
trenerów i działaczy sportowych za wybitne osiągnięcia sportowe przedstawił Zastępca
Burmistrza Krzysztof Szczebiot.
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu- opinia pozytywna w zał.
str .
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str .....
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XVI 97/11

w zal. str .

Ad.10
Projekt uchwały w sprawie utworzenia zespołów wychowania przedszkolnego przedstawił
Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot.
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu- opinia pozytywna w zał.
str .
Dyskusji nie było.



Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XVI 98/11

w zał. str .

Ad.11
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Sokółka w granicach administracyjnych i części obszaru gminy
Sokółka przedstawił Zastępca Burmistrza Piotr Bujwicki.
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - OpInia
pozytywna w zał. str .
Opinia Komisji Rolnictwa -opinia pozytywna w zał. str ....
Radny S.Sawicki powiedział, że w tej uchwale zamiatamy brudy czyjeś pod dywan. Ten
punkt łączy się z następnym punktem. Proponuję przerwę żeby się skonsultować w tej
sprawie. Został zrobiony podział, i zostały podzielone działki, ale okazało się, że wytyczono
drogę nie zgodnie z prawem. I teraz zamiatamy po kimś, kto te błędy zrobił.
Radny Ł.Moździerski zapytał kto zawinił przy tym podziale?
Radna J.Bieniusiewicz poprosiła o przerwę i o poproszenia Pani Burnos, bo ma być
przekazana skarga Pani Awdziej do WSA i z tego uzasadnienia jest bardzo dużo
kontrowersyjnych zdań o których Komisja Rewizyjna nie wiedziała.
Z-ca Burmistrza P .Bujwicki poinformował, że mieszkańcy wiedzieli o tym, że droga będzie
10 metrowa, osobą odpowiedzialną jestem ja jako osoba prowadzącą Wydział Gospodarki
Komunalnej i Rolnictwa. Dodał, że Pani Bumos nie jest tu potrzebna do wyjaśnienia.
Radna J.Bieniusiewicz wycofała swój wniosek.
Burmistrz S.Małachwiej dodał, że rzeczywiście kolejność została naruszona bo najpierw
powinna być zmiana przestrzennego zagospodarowania a potem podział. Powiedział, że droga
15 metrowa w tym miejscu nie jest potrzebna.
Radny S.Sawicki zapytał Pani Skarbnik ile kary gmina by musiała zapłacić jeśli wniosek
złożyli do sądu o z waloryzowania należności i odsetek.
Pani Skarbnik wyjaśniła, że z tytułu waloryzacji odszkodowania otrzymali by 475,30 zł. A z
tytułu odsetek do wypłaty 4093,37 zł.
Radna E.Jakimik ile już obecna Rada ma korygować błędy, Krespol 160 tys. zł. Agrino 130
tys. zł. A co ze śmieciami?
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 18 głosami "za" przy 3 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XVI 99/11

w zał. str .

Ad.12
Projekt uchwały w sprawie zawiadomienia o naruszeniu dyscypliny finansów publicznych.
Radna J.Bieniusiewicz poinformowała że Komisja Rewizyjna w dniu 29 sierpnia podjęła
wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w tej sprawie w związku z
wystosowaniem pisma przez Przewodniczącego Rady do Rzecznika dyscypliny finansów
publicznych.



Radny S.Sawicki powiedział, że § 2 uchwały dotyczy czegoś innego. "Na jednej szufelce 2
brudy". W uchwale która dzisiaj mamy są pewne błędy merytoryczne i jest zmieniona
uchwała. Wnoszę o odrzucenie tej uchwały dlatego że jest do końca nie jest wyjaśniona i
została zmieniona oraz czekamy na odpowiedz Rzecznika dyscypliny finansów publicznych.
Przewodniczący Rady J.Kazimierowicz wyjaśnił, że skierował pismo do Rzecznika
dyscypliny finansów publicznych dlatego że projekt uchwały nie jest zgodny z założeniami
Komisji Rewizyjnej.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.
Radni 9 głosami "za" przy 11 "przeciw" i 1 "wstrzymujących się" nie powzięli uchwały

Ad.13
Projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w wyborach do Sejmu
i Senatu.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XV/I00/ll

w zał. str .

Ad.14
Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej za okres od 2 grudnia 2010 do 27 lipca
2011 r.
Dyskusji nie było.

Ad.1S
Projekt uchwały w sprawie Pani Heleny Awdziej na uchwały Rady Miejskiej w Sokółce w
sprawie scaleni i podziału nieruchomości.

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 12 głosami "za" przy 4 "przeciw" i 5 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XV/I01l11

w zał. str .

Ad.16
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
W tym punkcie Pan Stanisław Kozłowski z firmy "Buchalteria" przedstawił analizę
zasadności połączenia spółek MPWiK i SPEC. Analiza zasadności dostępna jest w wersji
elektronicznej i stanowi załącznik do protokołu.
Burmistrz S.Małachwiej na zapytanie radnego:
- radnego Panasiuka odnośnie spółki ZZO Euro Sokółka odpowiedział, że ostatnie poczynania
urzędu szły w kierunku przyspieszenia decyzyjności spółki i takim krokiem było pismo
skierowane do sądu o rozwiązanie. Do rozwiązania musi być uchwała Rady Miejskiej. Była
patowa sytuacja w Radzi Nadzorczej i w Zarządzie, bo nie było pełnej obsady. W tej chwili
jest nowy prezes Pan Krzysztof Iwonicki. Zgodnie z umowa ze spółką prosiliśmy o wskazanie
źródeł finansowania. W tym momencie spółka nie pokazuje tych środków, Prezes "Nowej



Ekologii" nie udziela odpowiedzi na pisma nie ma kontaktu. Spółka Euro Sokółka ma
wypowiedzianą umowę dzierżawy i musimy mice do 30 września rozwiązanie tego problemu.
Propozycja z naszej strony będzie najprawdopodobniej utworzenie nowej spółki ze 100 %
udziałem gminy. Po złożeniu wniosku do Sadu, sąd podjął zaocznie decyzje o rozwiązaniu
spółki ale wyrok nie jest prawomocny gdyż należy jeszcze podjąć uchwałę przez Rade
Miejską, dodatkowo spółka może złożyć odwołanie. Spółka również czekała na zamknięcie
starego składowiska i na rozpoczęcie rekultywacji. Na razie nie ma zagrożenia śmieciami
które są magazynowane one są do zagospodarowania i przykładem jest zakład w Płońsku.
- na zapytanie radnego Pałusewicza odnośnie ulicy Głowackiego odpowiedział, że nie można
było dokończyć ze względu na brak gruntu pod nowy chodnik. Dodał, że jeśli zwracana
uwaga do pracowników to proszę wpierw kierować bezpośrednio do Burmistrza jako
pracodawcę·
Z-ca Burmistrz K.Szczebiot na zapytanie radnego:
- Kułakowskiego odnośnie pierwszego wniosku nie mamy jeszcze decyzji, czekamy ma to
mieć miejsce we wrześniu. Co do drugiego projektu cenowo i co do treści umowy jest
identyczny. Co do miasteczka ruchu drogowego chęć zaopiekowania się tym teren wyrażała
chęć Pani dyrektor Przedszkola Nr 2 ale w pierwszej kolejności należało by naprawić
ogrodzenie bo tam właściwie go nie ma. Jeśli chodzi o boisko na Os.Broniewskiego jest
terenem spółdzielni mieszkaniowej.
Radny J.Saciłowski wyjaśnił, że uzyskaliśmy zgodę która nalezą do miasta na boisko dla
mieszkańców. Doszło do zamiany terenów szkoły Nr 2 i ten teren został przekazany dla
gminy Żydowskiej. A co do wykoszenia będzie sprawa załatwiona.
- na zapytanie Przewodniczącego rady odnośnie wniosków na renowacje akwenu i budowę
lodowiska przy Orliku. Co do akwenu jest planowany wniosek wspólnie z Rosją pod koniec
roku będzie składany wniosek. Nie składaliśmy bo nie ma projektu. Co do Orlika białego, Os.
Zielone nie jest miejscem tak dobrze dostępnym zwłaszcza dla uczniów SP Nr 1
zrezygnowaliśmy ze składania tego wniosku.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki odnośnie chodników we wsi nie wykonujemy tych chodników na
wsi chyba ze przy współudziale mieszkańców czy powiatu lub województwa. W Boguszach
na tym terenie nie wybudujemy tych chodników gdyż to nie jest nasz teren. Odnośnie
ul.Witosa firma przedłużyła termin naprawy tej nawierzchni ze względu na zepsuty
rozściełacz. Co do inwestycji za pomnikiem Piłsudskiego murki zaczęły się rozsypywać i
teren zostanie wyrównany ze względu na niebezpieczeństwo. Co do brak prądu na ul.
Broniewskiego sprawdzimy to. Co do ulicy przy "Rybce" będziemy wylewać tam asfalt. Co
do alejki na Os.Zielonym teren przekazano nam już po podziale tej nieruchomości. Pracujemy
nad koncepcją dokumentacji na tym terenie do realizacji w przyszłym roku. Spory fragment
tej alejki nadal należy do Zarządu Dróg Wojewódzkich. Co do ul. Kryńskiej i ominięcia nie
rozmawialiśmy na ten temat. Teraz firma Budokrusz wywozi żwir na ul. Nową chociaż w
studium jest bocznica kolejowa i firma mówi że po uchwaleniu studium w przeciągu 3 lat
wybudują bocznic kolejową. Co do punktów geodezyjnych, mówimy bardzo często żeby
zabezpieczali punkty geodezyjne i bardzo trudno nam udowodnić że taki punkt był.
Burmistrz S.Małachwiej odpowiedział co do bonifikaty że po przeanalizowaniu uznałem że
nie będzie taki projekt przedstawiany pod obrady sesji. Co do gazyfikacji, w poprzedniej
kadencji firma zewnętrzna zrobiła koncepcje na gaz skroplony i musza być chętni do
podłączenia się. Jeżeli dojdzie do możliwości podłączenia się do sieci ze źródeł w Białorusi to
sprawajest otwarta. Co do wniosku na targowisko miejskie, pracownik był na spotkaniu, żeby
złożyć wniosek musi być własność gruntu, w studium nowym jest przeznaczony taki teren.
Wystosowaliśmy takie pisma do właścicieli terenów przewidzianych w studium i sprawa
dotyczy terenu róg Lewoniewskich i Głowackiego i drugie wyjazd w kierunku Kraśnian za
rozdzielnią energetyczną.



Radny J.Panasiuk nie otrzymałem odpowiedzi odnośnie KS Sokół.
Burmistrz S.Małachwiej odpowiedział, że jest to rozłożone na raty i ratami spłaca.

Ad.17
Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.
Przewodniczący udzielił głosu sołtysowi Bogusz Panu Tomaszowi Tolko.
Tomasz Tolko wyjaśnił, że firma wykonującą inwestycje była świadoma że to są chodniki
prywatne, koparka przyjechała zniszczyła, zagrzebała i teraz nie ma tych chodników. Proszę o
zainteresowanie się tą sprawą Komisji Infrastruktury i Rolnictwa.
Przewodniczący poinformował członków zespołu ds. opiniowania kandydatów na ławników
że spotkanie odbędzie się 8 września o godz. 13:00.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Jerzy Kazimierowicz


